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Socialdemokraterna föreslår att kommunen genomför en utredning för att säkerställa att Nackas 

stadsplanering tillgodoser det framtida behovet av ytor till idrottsutövning i alla dess former.   

Idrott är en viktig mycket fråga för Nackaborna. Studier visar att barn mår bättre av idrott och att man 

presterar bättre i skolan om man utöver fysisk aktivitet.  

Det finns en risk att bostadspolitiken i Nacka tar över invånarnas livskvalitet. Den 13 Juni i år skrev Sickla 

IFs klubbchef och styrelse ett debattinlägg i NVP där man visar på stor oro inför Nacka idrottens framtid. 

Debattinlägget påpekar  brist på plananläggningar men också en oro för att barn kommer att få det svårt 

att ta sig till idrottsanläggningar utan föräldrar som kan köra dem i bil.  ”Låt barnen få träna där de bor” 

skriver författarna. https://www.nvp.se/NVP‐Asikt/Debatt/prioritera‐barnens‐ratt‐till‐idrott/  

Vi ser en fara i att vi inte skapar tillräckligt med ytor för idrotten i relation till den växande befolkningen. 

Vidare anser vi att man även tar närhetsprincipen i beaktande för barn och ungdomar. Dvs att barn och 

ungdomar inte får för lång resväg till idrottsutövandet.  

Vi föreslår att kommunen genomför en utredning för att säkerställa att det finns tillräckligt med ytor för 

idrottsutövandet i relation till den växande befolkningen och att dessa ytor finns i närheten till 

kommunensinvånare.  
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